
Protokół Nr 1

z posiedzenia Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego RG które odbyło 
się w dniu 28 listopada 2018 r.
Posiedzenie komisji trwało od godz. 13 00 - 1445

Na posiedzeniu komisji obecni byli:
1. Marcinkiewicz Andrzej -  przewodniczący komisji
2. Kuśkowska Helena -  członek komisji
3. Kamil Bielecki- członek komisji
4. Kłębek Krzysztof -  członek
5. Rosa Andrzej -  członek komisji
6. Rasiński Tomasz -  członek komisji

W posiedzeniu komisji uczestniczyli: p. Radosław Korzeniewski -  Wójt, p. Dorota Wróbel 
Z-ca Wójta, p. Jacek Jeziorski- Kierownik GOPS ,p. Rosa Sławomir- Wiceprzewodniczący 
Rady Gminy Dąbrówka, p. Grzegorz Wójcik- Radny Gminy Dąbrówka. Otwarcia posiedzenia 
Komisji dokonał Pan Andrzej Marcinkiewicz, powitał zebranych i przedstawił następujący 
porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia;
2. Przedstawienie projektów uchwał:

- w sprawie wieloletniego programu osłonowego „Posiłek dla dzieci i uczniów”;
- w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do korzystania 
z pomocy społecznej przez osoby objęte rządowym programem "Posiłek w szkole
i w domu" na lata 2019-2023;

3. Sprawy różne;
4. Zakończenie posiedzenia.

Przebieg posiedzenia.

Ad.l

P. Jacek Jeziorski przedstawił komisji następujące projekty uchwał:

1) W sprawie wieloletniego programu osłonowego „Posiłek dla dzieci i uczniów”;

Celem podjęcia programu osłonowego jest zapewnienie dzieciom i młodzieży 
znajdującym się w trudnej sytuacji życiowej, nie spełniających kryteriów 
dochodowych określonych w ustawie o pomocy społecznej, posiadających miejsce



zamieszkania na terenie Gminy Dąbrówka- gorącego posiłku przygotowanego w 
szkolnej stołówce. Program będzie realizowany w latach 2019-2023 i obejmuję 
swoim zasięgiem mieszkańców Gminy Dąbrówka. Program jest finansowany ze 
środków własnych gminy oraz dotacji z budżetu państwa otrzymanej w ramach 
dofinansowana wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu”.

Komisja jednogłośnie opowiedziała się za podjęciem ww. uchwały.

2) W sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do korzystania 
z pomocy społecznej przez osoby objęte rządowym programem "Posiłek w szkole 
i w domu" na łata 2019-2023.
W związku z trudną sytuacją dochodową i życiową osób i rodzin korzystających z 
wsparcia systemu pomocy społecznej podwyższa się kryterium dochodowe do 
150% w celu ułatwienia oraz zmniejszenia rozszerzania się ubóstwa a także 
umożliwia się osobom i rodzinom zabezpieczenie potrzeb żywnościowych. Osoby 
objęte programem „posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-023 których dochód 
na osobę w rodzinie nie przekracza wysokości 150 % kryterium dochodowego 
nie zwracają wydatków poniesionych z tytułu zasiłków i pomocy rzeczowej.

Komisja jednogłośnie opowiedziała się za podjęciem ww. uchwały.

Ad. 2

W dalszej części posiedzenia Przewodniczący komisji poruszył temat zakupu alkomatu dla 
Urzędu Gminy Dąbrówka.
P. Wójt odpowiedział, iż jest za zakupem takiego sprzętu jednak trzeba to uregulować w 
kwestii prawnej jakby to wyglądało.
Pan Andrzej Marcinkiewicz poprosił p. Wójta o przedstawienie informacji dot. przetargu na 
modernizację oświetlenia w Gminie Dąbrówka.
Poprosił również o kontrolę konserwatora oświetlenia- w jakich porach zapala się i wyłącza 
się oświetlenie uliczne oraz o informację dot. terminu odbioru eternitu od mieszkańców 
Gminy.

Radni uczestniczący w komisji po zapoznaniu się z projektem budżetu na 2019 rok wyrazili 
zdanie o dodanie niektórych zadań:
- w budżecie na 2019 r. poprosili o ujęcie realizacji zadania naprawy dachu Straży OSP 
Chajęty. Zniszczony dach zagraża bezpieczeństwu mieszkańców;
- ujęcie w budżecie wolnych środków do dyspozycji dla każdej komisji Rady Gminy 
Dąbrówka.

Kontynuacją działań komisji w nowej kadencji jest również remont ośrodków zdrowia na 
terenie Gminy Dąbrówka- głównie zakup agregatów prądotwórczych.



Poruszony został temat budowy oczyszczalni ścieków w Dąbrówce oraz szczegółów 
związanych z przetargiem ww. inwestycji.
Komisja poprosiła p. Wójta o przygotowanie wersji roboczej projektu budżetu na 2019 rok 
oraz o przygotowanie materiałów i informacji na poruszone tematy na następną komisję.

Na tym protokół zakończono.

Marcinkiewicz Andrzej — /  f
Kuśkowska Helena - ............


